
SAKSPAPIR

Saksnr Utval Type Dato
061/22 Plan- og kommunalteknisk utval PS 25.05.2022

Saksbehandlar ArkivsakID
Runar Ludvigsen 22/1516

Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 061/22

PL - behandling:
Øyvind Litland, AP, hadde slikt slikt spørsmål: Kva skjer med budstadprosjektet Tribuneparken på 
Valestrand som er sprengt ut og som berre ligg der? No har det lagt slik (ein anleggsplass) i fleire år.

Leiar for teknisk forvaltning kunne ikkje svara på dette direkte, men vil prøve å kome tilbake til dette i 
neste møte.

------------------------------------

Øyvind Litland, AP, hadde slikt spørsmål: Kva skjer med skilting av leikeplass på Øvre Leiknes og 
avfallstømming ved Nedre Verkane, begge i Haus.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Det er lagt ut informasjon om hageavfall på heimesida og 
skilta er under bestilling.

------------------------------------

Alf Terje Mortensen, FRP, hadde slikt spørsmål: Det vart sendt ut eit rundskriv frå SF ang. det å sikre 
at dyrka mark blir drive (driveplikt). Det er mykje dyrka mark som ikkje vert drive aktivt på Osterøy. 
Kan vi få ein sak på dette, slik at vi kan få satt meir fokus på dette temaet og få sett nokre 
kjøyrereglar for korleis kommunen skal handtere denne type saker?

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Vi praktiserer god driveplikt i kommunen. Utfordringa er at 
vi ikkje klarer å følgje opp og kontrollere om driveplikta vert følgd. Vi prøver å ta dei vi blir gjort 
merksam på, men det er mangel på ressusar også her til å nå over alt. Kommunen er generelt 
positive og ønskjer ikkje å vere til hinder for og til oppstart og gjennoppstart av jordbruk/landbruk i 
kommunen.

-------------------------------------

Alt Terje Mortensen,FRP, spurte om framdrift i saka som var handsama i lukka del av sist møtet.

Leiar for teknisk forvaltning orienterte kort om at administrasjonen arbeider med saka.



-------------------------------------

Alf Terje Mortensen, FRP, hadde slikt spørsmål: I neste møte skal utvalet handsame ein del 
hjorterelaterte saker. I den forbindelse hadde det vore greit å få ein oversikt over kor mange saker 
som er komen inn på søknader om nye vald, endringar av minsteareal (bruk av avviksregel) osv. og at 
dette kjem samstundes med dei andre sakene til neste møte.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Eg kan ikkje love noko anna enn at kommunen gjer så godt 
vi kan med dei ressursane vi har.

PL - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:


